



Community of Practice in Housing

MUTUAL SUPPORT AND SHARING

Communauté de pratique en
habitation

L'ENTRAIDE ET LE PARTAGE

Working Together to be Stronger

Travailler ensemble, pour devenir plus
fort

About us

The diversity of knowledge as a common good and source of collective learning.

The community of practice developed in Quebec following the identification of the needs of key players in the housing sector within First Nations communities. Meeting the multiple demands of the housing and infrastructure sector is not easy. That's why those working in the housing sector decided to create a virtual community of practice to support each other.

The CoPH members are in constant communication thanks to their presence on the virtual platform called "Workplace", and they meet once per year to share in person.

Qui sommes-nous ?

La diversité des savoirs comme bien commun et source d'apprentissage collectif

La communauté de pratique s'est développée au Québec, suite aux besoins identifiés des acteurs en habitation dans les communautés Premières Nations. Faire face aux multiples demandes dans le secteur du logement et de l'infrastructure dans les communautés, ce n'est pas évident. C'est pour cela que les acteurs du milieu de l'habitation ont choisi de créer une communauté de pratique virtuelle pour s'entraider.

Les membres de la CoPH sont en communication constante grâce à la présence virtuelle de la plateforme "Workplace". Ils se rencontrent une fois par année pour partager en présentiel.

Are you a
housing
manager?

Are you a
student in
housing?

Êtes-vous
gestionnaire
en logement ?

Êtes-vous
étudiant en
habitation ?



"I like how anyone can just go on and ask a question and get several answers instantaneously!" RH

"J'aime comment on peut demander une question et recevoir plusieurs réponses immédiatement." RH

Mission

The First Nations' Community of Practice in Housing (CoPH) is primarily a human network whose mission is to enable its members to work together to improve the well-being of their communities through collective capacity building, mutual assistance and the sharing of good practices. This virtual platform is the tool that CoPH has set itself to do on an ongoing basis. Mutual support, as well as the sharing of experiences, knowledge and questions, lies at the heart of the CoPH. Each member's mission is to support, inform, train, educate, share and learn in a spirit of collaboration. By fostering genuine and non-political exchanges based on common interest, we are able to see that questions and discussions about housing practices and issues in First Nations communities become an immense source of collective intelligence available to all who are involved. It is an important source of recognition as well. The mission of the CoPH belongs to you, you who are the key-players in housing! Because it is your COMMUNITY, it is your PRACTICE that forms the heart of the mission of the CoPH.

You can support each other on the following topics:

- Policies and procedures
- Housing management attestation
- Training
- Information for tenants
- Sustainable housing
- All that you wish to discuss in relation to housing

Mission

La communauté de pratique en habitation des Premières Nations (CoPH) est avant tout un réseau humain qui a pour mission de permettre à ses membres de travailler ensemble à l'amélioration du bien-être des communautés, par le renforcement collectif des capacités, l'entraide et le partage de bonnes pratiques. Cette plateforme virtuelle est l'outil que s'est donné la CoPH pour le faire ensemble de façon continue. Le support mutuel, tout autant que le partage d'expériences, de connaissances et de questionnements, résident au coeur de l'apprentissage collectif et évolutif que vise la CoPH. Chaque membre se donne pour mission de soutenir, d'informer, de former, de sensibiliser, de partager et d'apprendre dans un esprit de collaboration. En favorisant les échanges authentiques, apolitiques et visant l'intérêt commun, les questionnements et discussions sur les pratiques et enjeux de l'habitation dans les communautés des Premières Nations deviennent une immense source d'intelligence collective à la disposition de tout ceux et celles qui y participent. C'est une source de reconnaissance aussi. La mission de la CoPH c'est la vôtre, acteurs de l'habitation ! Car c'est vous la COMMUNAUTÉ, c'est votre PRATIQUE qui forment le coeur de la mission de la CoPH.

Vous pouvez vous entraider sur les thèmes suivants :

- Politiques et procédures
- L'attestation en gestion de l'habitation
- Formation
- Information pour les occupants
- Logement durable
- Tout ce que vous souhaitez aborder sur l'habitation



www.coph.ca

Send us a message!

Envoyer nous un message !

info@coph.ca

Want to start a community of practice in your region?

Vous voulez une communauté de pratique dans votre région ?

Are you interested in a degree in housing management in First Nations Communities?

Through a partnership with a post-secondary institution in Quebec, the First Nations Housing Managers Attestation in Collegial Studies program is available online, in French.

Registration gives you automatic access to the CoPH.

Find out more:

Une attestation en gestion de l'habitation dans les communautés Premières Nations ça vous intéresse ?

En partenariat avec un institution post-secondaire au Québec, l'Attestation d'études collégial en Techniques de gestion de l'habitation des Premières Nations est disponible en ligne, en français.

L'inscription vous donne accès à la CoPH.

Pour plus d'informations :

info@conseilscolaire-schoolcouncil.org